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Ett brev om Solidaritet
med Palestina

Välkomna till en galakväll där vi tillsammans lyfter fram 
behovet av ett slut på ockupationen och arbetar för en 
hållbar tvåstatslösning. 

Kvällarna bjuder på tal, musikframträdanden och konst-
närliga uttryck som speglar kampen för mänskliga rät-
tigheter och en fredlig framtid. 

Vi kommer även att hålla en insamling till fömån för 
Rädda Barnens livsviktiga arbete i Gaza, där behoven är 
större än någonsin.

Mvh Anna Lahmer





Rapport från fullmäktige 27 mars

Närvarande på dagens kommun-
fullmäktige: Amanda, Ulf, Åke, 
Henrik och Bengt

Bengt var uppe i muntlig fråge-
stund och frågade om utköpet av 
miljöchefen.

Amanda var upp i ärendet trygg-
hetspunkter Karlskrona kommun
För oss i Vänsterpartiet är det 
viktigt att alla har närhet till en 
trygg punkt i händelse av orolig-
heter. Det ska inte spela någon 
roll var man bor.

Därför yrkar vi bifall till Vänsterpar-
tiets, Centerpartiets och Socialde-
mokraternas tilläggsyrkande att 
uppdra åt kommun- 
ledningsförvaltningen att utre-
da ytterligare trygghetspunkter 
både norr om Rödeby, ex i Holm-
sjö och på Aspö och att ödriften 

i trygghetspunkterna ska vara 
grön.
Efter debatt så återremitterades 
ärendet av V, S och C.

Bengt var upp i ärendet om an-
tagande av vattentjänstplan för 
Karlskrona kommun och han 
tyckte det var en bra plan och 
den ger en bra överblick. Lyfte 
särskilt avsaltningsverk och  
undrade om tidsplanen för detta 
och vad som ligger bakom de 
tankarna Tog också upp brädd-
ning vid skyfall, finns inga tydliga 
skrivningar om det i planen.
Bengt fick till svar att avsalt-
ningsverk kommer senare, finns 
en förtidsprojektering på ären-
det.

Åke var upp i ärendet sakpolitisk 
debatt om skolan i Karlskrona.
Lyfte den styrande majorite-
tens vilja att för lärare i gymna-
siegemensamma ämnen öka an-
talet lektioner per läsår från 500 
till 600 och det är en ekonomisk 
tanke som initialt kan ge minska-
de kostnader även om det är ett 
angrepp på lärarkårens arbets-
moral och rutin.

Åke tog också upp problematiken 
kring elevpengen och vile att man 
sätter ett stoppdatum för när 
elever får välja skola, detta skulle 
underlätta planeringen.

Rapporterar Jens Henningsson



Snart är det 1:a maj

Café V

MEDLEM I VÄNSTERPARTIET
ELLER BARA NYFIKEN

Kom och ta en fika med oss!

Lördagar 10 - 12
och lite då och då

Ronnebygatan 3


